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PROTOKÓŁ Nr XV / 07 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 17 grudnia 2007r. 

 
 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 21, co stanowi 100 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy,  
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

oraz przybyli goście według załączonej listy. 
 

Obowiązki sekretarza sprawował Radny Marcinków Mateusz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z Sesji z dnia 29 października 2007 r. jest wyłożony do wglądu                  
i jeżeli nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części Sesji.  
Następnie przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami. 
Poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo Burmistrza Ozimka                             
SO.K.0052 – 28/07 w sprawie odpowiedzi na wnioski oraz wprowadzenia projektu uchwały, 
które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Zadał pytanie, czy do porządku obrad są 
jeszcze jakieś uwagi bądź inne propozycje? 
 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji.   

 

Porządek obrad :  
I. Interpelacje Radnych. 
II.  Podjęcie uchwał w sprawach podatków i opłat lokalnych: 

1. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od 
nieruchomości 

 ( projekt uchwały Nr XV/112/07, Druk Nr 1), 

         2. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień w 
tym podatku 

 ( projekt uchwały Nr XV/113/07, Druk Nr 2),  

3. opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Ozimek 
 ( projekt uchwały Nr XV/114/07, Druk Nr 3), 

         4. opłaty od posiadania psów oraz zwolnień od opłaty 
 ( projekt uchwały Nr XV/115/07, Druk Nr 4),  

III.  Podjęcie uchwał : 
1.  w sprawie zbycia mienia gminnego 

 ( projekt uchwały Nr XV/117/07, Druk Nr 6),  

2. zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia gminnych jednostek organizacyjnych i 
nadania im statutów 

 ( projekt uchwały Nr XV/118/07, Druk Nr 7),  
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3. w sprawie regulaminu dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagradzania za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 
prowadzonych przez Gminę Ozimek obowiązujących w 2008 r.   

 ( projekt uchwały Nr XV/119/07, Druk Nr 8),  

4. w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w 
sprawie wyłączenia ze struktury Samodzielnego Specjalistycznego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej nad Matką i Dzieckiem w Opolu Przyszpitalnej Przychodni 
Ginekologiczno - Położniczej 

 ( projekt uchwały Nr XV/120/07, Druk Nr 9),  

5. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r.  
 ( projekt uchwały Nr XV/121/07, Druk Nr 10),  

   6. w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych na 2008 r.  

 ( projekt uchwały Nr XV/122/07, Druk Nr 11),  

   7. w sprawie uchwalenia gminnego programu przeciwdziałania narkomanii na lata              
2008 - 2013   

 ( projekt uchwały Nr XV/123/07, Druk Nr 12),  

   8. w sprawie odwołania Sekretarza Gminy 
 ( projekt uchwały Nr XV/124/07, Druk Nr 13),  

   9. zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Stowarzyszenia ,,DINOPARK” z siedzibą 
w Ozimku  

 ( projekt uchwały Nr XV/125/07, Druk Nr 14),  

 10. w sprawie ustawienia tablic pamiątkowych 
 ( projekt uchwały Nr XV/126/07, Druk Nr 15),  

11. w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem 2007 r.  
 ( projekt uchwały Nr XV/127/07, Druk Nr 16),  

 IV.   Ocena realizacji inwestycji termomodernizacyjnych obiektów gminnych. 
  V.   Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli gospodarowania 

środkami budżetowymi przyznanymi dla klubów sportowych miasta i gminy oraz na 
remonty obiektów sportowych. 

  VI.  Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 r.  
    VII.  Sprawy różne i organizacyjne. 

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że 04 grudnia br. 
wpłynęła interpelacja od Radnego Mariusza Łazarskiego jak i Radnej Grażyny Świercz. 
Poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Pana Ryszarda Drelinga o odczytanie interpelacji oraz 
udzielonej odpowiedzi przez Burmistrza. 
 
Wiceprzewodniczący Obrad R. Dreling – odczytał interpelację Radnych jak i odpowiedź 
Burmistrza – całość stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy Radni chcieliby zabrać głos w tym 
temacie? 
 
Radni nie zabrali głosu. 

 
 
Ad. II P O D J Ę C I E    U C H W A Ł  W  S P R A W A C H                    

P O D A T K Ó W   I   O P Ł A T   L O K A L N Y C H :  
 

Pkt II.1 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XV/112/07 w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od 
nieruchomości 
 

Komisja Gospodarcza  oraz Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, 
natomiast Komisja Ochrony Środowiska.... pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wnioskując o : 
- obniżenie kwoty pozycji ,,grunty pozostałe” z 0,30 zł. na 0,22 zł. ; 
- podwyższenie kwoty w pozycji ,, budynki mieszkalne” z 0,56 zł. na 0,59 zł.; 

- obniżenie kwoty w pozycji ,,pozostałe budynki” z 4,00 zł. na 3,90 zł. 

Komisja Oświaty i polityki Społecznej nie przyjęła projektu uchwały wnioskując                           
o podwyższenie kwoty w pozycji ,,budynki mieszkalne” z 0,56 zł. na 0,59 zł.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – powiedział, że Burmistrz ustosunkował się do 
tego wniosku w piśmie SO.K.0052 – 28/07, które stanowi załącznik do protokołu.                            
Następnie zadał pytanie, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały zawartego w druku nr 1 
wraz ze zmianami jakie wprowadził Burmistrz czyli:  
§1 pkt 1 c 0,25 gr.  
§1 pkt 2 a 0,59 gr.  
 
Nikt nie zgłosili żadnych pytań. 

 
Uchwała Nr XV/112/07 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości oraz zwolnień od podatku od nieruchomości wraz ze zmianami w §1 
została przyjęta większością głosów – 19 ,,za” przy 2 ,,przeciwnych”. 

Pkt II.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                 
Nr XV/113/07 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
oraz zwolnień w tym podatku. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi do projektu 
uchwały? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
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Uchwała Nr XV/113/07 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych oraz zwolnień w tym podatku  została przyjęta jednogłośnie – 21 głosów 
,,za”. 

Pkt II.3 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XV/114/07 w sprawie 
opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Ozimek 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś niejasności, 
uwagi? 
 
Radny Mariusz Łazarski – powiedział, że na Komisji Ochrony Środowiska... projekt ten był 
negatywnie oceniony, ponieważ wyszły nieścisłości  z metrami i na Sesji Radca miał to 
uściślić.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – powiedział, że Kierownik Referatu Organizacyjnego              
w tym Biura Rady podpowiada, że nie było wniosku przegłosowanego przez Komisję. 
Poprosił Radcę Prawnego o wyjaśnienie wątpliwości.  
 
Radca Prawny Urzędu Paweł Konop – wyjaśnił, że w § 1 ust 2 został przeniesiony z uchwały 
z 2004 r. która została uchylona w § 5. Zaznaczył, że w 2003 roku wyjaśniał sprawę, dlaczego 
nie można dopisać członu ,,do”, ponieważ oznaczałoby to, że jeżeli ktoś zajmuje 3 m,                     
to płaciłby tylko połowę opłaty targowej i tak samo gdyby zajmował dwa stanowiska, to 
wielokrotność wynosiłaby  od 3 do 6 m.  Dodał, że powstałaby komplikacja, która 
uniemożliwiałaby w końcu inkasowanie tej opłaty targowej. Dla celów tej uchwały określono, 
że jedno stanowisko handlowe obejmuje 6 m nie zależnie od tego, czy ktoś zajmuje 2 m, czy 
też 3 m -  płaci się za 6 m. Zaznaczył, że taka była intencja i przenosi się ją do tej uchwały.  
 
Radny Jerzy Libera – zadał pytanie, czy samochód ciężarowy, który nie mieści się na 6 m 
powierzchni płaci podwójnie ? 
 
Radca Prawny P. Konop – odpowiedział, że tak. 
 
Radny M. Łazarski – zadał pytanie, czy jeśli pada deszcz i ktoś handluje z namiotu  zajmując 
6 m  to płaci 20 zł. , a gdy nie pada i rozkłada łóżko polowe zajmując też 6 m, to płaci 12 zł. ? 
 
Radca P. Konop – odpowiedział, że nie rozumie tego pytania, gdyż jeśli ktoś ma jedno 
stanowisko handlowe niezależnie od tego, czy ono jest zadaszone, czy też nie, to za jedno 
stanowisko handlowe płaci się opłatę określoną w stosunku do jednego stanowiska.   
 
Radny M. Łazarski – powiedział, że dalej nie rozumie wyjaśnień, gdyż chodzi mu o 6 m pod 
namiotem i 6 m bez namiotu. Opłata za 6 m pod namiotem wynosi 20 zł., a bez namiotu 12 zł. 
Zaznaczył, że cały czas chodzi o jedno stanowisko mające 6 m.  
 
Radca Prawny Urzędu P. Konop – zwrócił się do Radnego Łazarskiego z pytaniem skąd 
bierze opłatę 20 zł.? 
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Radny M. Łazarski – odpowiedział, że w punkcie 4 jest zapis pod namiotem opłata               
22 zł.  
 
Radca Prawny Urzędu P. Konop  - stwierdził, że to o czym Radny mówi, to jest specjalny 
rodzaj stanowiska i taka opłata została przewidziana w ust 1 pkt 1 do pkt 5, natomiast cały 
czas jest mowa o ust 2, a mianowicie o wprowadzonej zasadzie, co to jest jedno stanowisko               
i ile zajmuje powierzchni.     
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zapytał się, czy są jeszcze jakieś pytania bądź 
niejasności? 
 
Radni nie zgłosili więcej  pytań. 

Uchwała Nr XV/114/07 w sprawie opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy 
Ozimek została przyjęta większością głosów – 20 ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”. 

Pkt II.4 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                
Nr XV/115/07 w sprawie opłaty od posiadania psów oraz zwolnień od opłaty. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy są  jakieś 
niejasności? 
 
Radni nie zgłosili pytań. 

Uchwała Nr XV/115/07 w sprawie opłaty od posiadania psów oraz zwolnień od opłaty  
została przyjęta jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. III P O D J Ę C I E    U C H W A Ł  : 

Pkt III.1 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XV/117/07 w sprawie 
zbycia mienia gminnego 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi do projektu 
uchwały? 
 
Nikt nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Uchwała Nr XV/116/07 w sprawie zbycia mienia gminnego została przyjęta jednogłośnie 
– 21 głosów ,,za”. 
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Pkt III.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XIV/118/07 
zmieniający uchwałę w sprawie utworzenia gminnych jednostek organizacyjnych i nadania 
im statutów. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.   

 
Radca Prawny P. Konop – w imieniu Burmistrza zgłosił autopoprawkę do w/w projektu 
uchwały. Wyjaśnił, że poprawka sprowadza się do zastąpienia w § 4 daty 1 stycznia 2008  na 
1 kwietnia 2008 .  Zaznaczył, że jest to związane z tym, że niektórym pracownikom będzie 
trzeba wypowiedzieć umowy, a okres wypowiedzenia wynosi 3 miesiące.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
pytania po wyjaśnieniach Radcy? 
 
Nikt nie zgłosili żadnych pytań. 

Uchwała Nr XV/117/07 zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia gminnych jednostek 
organizacyjnych i nadania im statutów wraz z wprowadzoną zmianą w § 4 została 
przyjęta większością głosów  – 20 ,,za” przy 1 ,,przeciwnym”. 

Pkt III.3 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XV/119/07 w sprawie 
regulaminu dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych 
przez Gminę Ozimek obowiązujących w 2008 r.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag. 

Uchwała Nr XV/118/07 w sprawie regulaminu dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw oraz nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych 
w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Ozimek obowiązujących                       
w 2008 r.  została przyjęta większością głosów  – 19 ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się” 
 
Jeden Radny/a nie brał/a udziału w głosowaniu. 

Pkt III.4 

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XV/120/07    
w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie 
wyłączenia ze struktury Samodzielnego Specjalistycznego Zespołu Opieki Zdrowotnej nad 
Matką i Dzieckiem w Opolu Przyszpitalnej Przychodni Ginekologiczno - Położniczej. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
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Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag. 

 
Uchwała Nr XV/119/07 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 
Województwa Opolskiego w sprawie wyłączenia ze struktury Samodzielnego 
Specjalistycznego Zespołu Opieki Zdrowotnej nad Matką i Dzieckiem w Opolu 
Przyszpitalnej Przychodni Ginekologiczno – Położniczej została przyjęta jednogłośnie              
– 21 głosów ,,za”.  

Pkt III.5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                
Nr XV/121/07 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przypomniał, że przed Sesją Rada otrzymała nowy 
załącznik i poprosił Panią Skarbnik o wyjaśnienie. 
 
Skarbnik Gminy Maria Błahuta – powiedziała, że wersja którą radni otrzymali przed Sesją 
omówiła na poszczególnych komisjach, a to jest oficjalny dokument jaki Burmistrz 
przedstawia Radzie. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś wątpliwości? 
 
Radni nie zgłosili pytań. 

 

Uchwała Nr XV/120/07 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r. została przyjęta 
jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 

Pkt III.6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                 
Nr XV/122/07 w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych na 2008 r.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag. 

 

Uchwała Nr XV/121/07 w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki                        
i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2008 r.  została przyjęta jednogłośnie                
– 21 głosów ,,za”. 

Pkt III.7 

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XV/123/07  
w sprawie uchwalenia gminnego programu przeciwdziałania narkomanii na lata 2008 - 2013 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
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Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag. 

Uchwała Nr XV/122/07 w sprawie uchwalenia gminnego programu przeciwdziałania 
narkomanii na lata 2008 - 2013  została przyjęta jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – ogłosił 15 minut przerwy. 
 

P O   P R Z E R W I E 

Pkt III.8 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XV/124/07  w sprawie 
odwołania Sekretarza Gminy. 
 

Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
Komisja Rewizyjna nie wydała opinii, natomiast Komisja Ochrony Środowiska... jak                     
i Komisja Oświaty i Polityki Społecznej nie opiniowały w/w projektu uchwały pozostawiając 
go do rozpatrzenia na Sesji Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 
 

Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach –  poinformował, że po dyskusjach, jakie odbyły się na 
poszczególnych komisjach zwrócił się o opinię prawną do Radcy Konopa. Następnie poprosił 
Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie w/w opinii.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej R. Dreling – odczytał opinię prawną, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy po wysłuchaniu opinii prawnej 
radnym nasuwają się jakieś wnioski? 
 
Radna Grażyna Świercz – powiedziała, że nie ma wniosków, ale chciała dodać, iż znalazła 
komentarz Pana Zbigniewa Salwy do Dziennika Ustaw z 2001 roku – stan prawny na 2007 r., 
który odczytała.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zwrócił uwagę Radnej Świercz, że poprosił Radcę, który 
służy pomocą Radzie Miejskiej o opinię prawną w tym temacie i zaznaczył, że ma do niego 
pełne zaufanie. Ponowił pytanie, czy ktoś ma jakieś wnioski? 
 
WNIOSEK  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wierny – powiedział, że jeśli są wątpliwości 
związane z przynależnością związkową, to uważa, że powinno uzyskać się opinię dotyczącą 
przynależności i ochrony związkowej. Zaproponował, aby ten projekt uchwały przenieść do 
rozpatrzenia na następną Sesję.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy jest to wniosek, 
aby przenieść rozpatrywanie sprawy odwołania Pana Andrzeja Stasia na sesję, wyznaczoną na 
dzień 28 grudnia 2007 r. oraz zobowiązać Burmistrza, aby wystąpił do Zarządu zakładowej 
organizacji związkowej o wyrażenie zgody na wypowiedzenie Andrzejowi Stasiowi stosunku 
pracy poprzez jego odwołanie, tak jak to zostało ujęte w opinii Radcy? 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – odpowiedział, że tak to należy rozumieć.   
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś inne wnioski? 
 
Radni nie zgłosili więcej wniosków. 

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, kto jest za przyjęciem wniosku 
zgłoszonego przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Jana Wiernego? 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek zgłoszony przez Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej Pana Jana Wiernego, aby przenieść rozpatrywanie sprawy odwołania Pana 
Andrzeja Stasia na sesję, wyznaczoną na dzień 28 grudnia 2007 r. oraz zobowiązać 
Burmistrza, aby wystąpił do Zarządu zakładowej organizacji związkowej o wyrażenie 
zgody na wypowiedzenie Andrzejowi Stasiowi stosunku pracy poprzez jego odwołanie – 
21 głosów ,,za”.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że na dzisiejszej 
sesji nie będzie rozpatrywany ten punkt i nastąpi zmiana numeracji. 

Pkt III.9 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XV/125/07  zmieniający 
uchwałę w sprawie utworzenia Stowarzyszenia ,,DINOPARK” z siedzibą w Ozimku  
 

Wszystkie Komisje nie wydały opinii  do powyższego projektu uchwały, pozostawiając go do 
rozpatrzenia na Sesji w dniu dzisiejszym.  
 

Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos 
w tym temacie? 
 
Radni nie zgłosili pytań. 

 

Uchwała Nr XV/123/07 zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Stowarzyszenia 
,,DINOPARK” z siedzibą w Ozimku została przyjęta większością głosów – 12 ,,za” przy 
6 przeciw i 1 ,,wstrzymującym się”.  

Pkt III.10 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XV/126/07      
w sprawie ustawienia tablic pamiątkowych. 
 

Komisja Ochrony Środowiska ....  oraz Komisja Oświaty i Polityki Społecznej pozytywnie 
zaopiniowały powyższy projekt uchwały. Natomiast Komisja Gospodarcza  oraz Komisja 
Rewizyjna nie wydały opinii  pozostawiając projekt uchwały do rozpatrzenia na Sesji po 
uzyskaniu wyjaśnień Przewodniczącego Koła DFK w Krasiejowie. 

 

Przewodniczący Koła DFK w Krasiejowie Werner Klimek – powiedział, że Koło DFK                      
w Krasiejowie wyszło z pewną inicjatywą, żeby upamiętnić osoby, które nie wróciły z wojny. 
Zaznaczył, że lista osób była konsultowana z przedstawicielami poszczególnych wiosek i na 
dzień dzisiejszy w granicach 98% są kompletne. Ze względu na koszty zrezygnowano z listy 
pojedynczej  i postanowiono, że będzie imię i nazwisko oraz rok, kiedy dana osoba zmarła 
czy też poległa. Dodał, że ze względu na to, iż napisy będą w dwóch językach, zgodnie                       
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z przepisami należy na samym końcu zasięgnąć opinii komisji w Warszawie, która dokona 
weryfikacji całości.  
 
Radny Marek Bagiński – powiedział, że rozumie, że ta uchwała jest bardzo ważna, aby 
następne kroki podjąć, tylko obawia się, ze taka treść § 1 może spowodować to, że ktoś 
dosłownie podejdzie do brzmienia tego paragrafu, a intencje są inne. Uważa, że należy to 
zredagować.   
 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – powiedział, że na prośbę Radcy ogłasza 5 minut 
przerwy. 
 

P O    P R Z E R W I E 
 

Radca Prawny Urzędu P. Konop – powiedział, że po przeprowadzonej konsultacji                             
z Przewodniczącym Koła DFK Krasiejów proponuje się nową treść § 1, którą odczytał.  
 
Przewodniczący Koła DFK W. Klimek – powiedział, że pierwsza tablica będzie stanowić 
wstęp, a pozostałe 8 będą obok niej i będą podzielone na poszczególne wioski. Zaznaczył, że 
na nich będzie imię i nazwisko, oraz rok kiedy dana osoba poległa. Dodał, że są to tablice                
o takiej samej wielkości . 
 
Radca prawny P. Konop – dokonał poprawy końcowej części § 1 i odczytał radnym.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy radni, którzy zgłosili projekt 
uchwały wyrażają zgodę na zmianę zapisu, która przedstawił Radca Prawny? 
 
Radni wyrazili zgodę.    
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – powiedział, że do parafii Krasiejów dużo 
mieszkańców z Grodźca należało i uważa, że ich też należałoby wpisać. 
 
Przewodniczący Koła DFK W. Klimek – powiedział, że nie zna szczegółów związanych                 
z mieszkańcami Grodźca przed wojną i nie ma z kim na ten temat porozmawiać. Zaznaczył, 
że jeśli chodzi o osoby  z Minichusa i Chobia, to ma dokumenty, które potwierdzają, iż dane 
osoby nie wróciły z wojny, a były katolikami i należały do parafii Krasiejów. Dodał, że jeśli 
ktoś z Grodźca takowe dokumenty i materiały posiada, to nie ma problemu, aby takie osoby 
dopisać.   
  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś jeszcze ma 
jakieś uwagi bądź zapytania? 
 
Radni nie zgłosili więcej pytań. 

 
Uchwała Nr XV/124/07 w sprawie ustawienia tablic pamiątkowych w wersji 
przedstawionej przez Radcę Prawnego została przyjęta większością głosów – 20 ,,za”. 
 
Jeden/na Radny/a nie brał/a udziału w głosowaniu.  
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Pkt III.11 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XV/127/07  w sprawie 
wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem 2007 r. i poinformował, że radni otrzymali 
go przed Sesją w związku z czym poprosił o wyjaśnienie.  
 
Skarbnik Gminy M. Błahuta – powiedziała, że są to wydatki które z przyczyn technicznych 
nie mogą być zakończone w roku 2007 . Następnie poinformował, co do tych wydatków się 
zalicza (stanowi to załącznik do projektu uchwały). Drugi załącznik do tego projektu stanowi 
plan finansowy tych wydatków tzn. umiejscowienie tych kwot w dziale, rozdziale i 
paragrafie, który występuje w roku bieżącym. Zaznaczyła, że chodzi o to, by zadania które 
zostały rozpoczęte w roku 2007 zostały wykonane w przyszłym roku. Dodała, że nie mają one 
miejsca w planie budżetu na 2008 rok. Wyjaśniła, iż fizycznie pieniądze zostają przekazane 
na wyodrębnione subkonto z którego będą płacone faktury w 2008 roku.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ... A. Gryc – zadał pytanie, jak te kwoty będą 
wykazane w trakcie  wykonania budżetu za 2007 r. 
 
Skarbnik Gminy M. Błahuta – odpowiedziała, że w paragrafach które tu występują 
wykonanie będzie w kwotach, które będą przelane, czyli do wysokości planu, natomiast 
informacja o realizacji wydatków niewygasających będzie przedstawiona Radzie po 
zakończeniu tych tematów w roku 2008.    
 

Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos 
w tym temacie? 
 
Radni nie zgłosili więcej  pytań. 

 

Uchwała Nr XV/125/07 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem     
2007 r. została przyjęta jednogłośnie – 21 głosów ,,za”.  
 
 

Ad. IV O C E N A    R E A L I Z A C J I    I N W E S T Y C J I                              
T E R M O M O D E R N I Z A C Y J N Y C H    O B I E K T Ó W   
G M I N N Y C H  

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji 
Gospodarczej Pana Marka Elis o odczytanie stanowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis – odczytał stanowisko, które stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos               
w tym temacie?  
 
Nikt z obecnych na sali nie miał żadnych pytań. 
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Gospodarczej jako 
stanowisko Rady  – 21 głosów ,,za”. 
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Ad. V P R Z Y J Ę C I E    P R O T O K O Ł U   K O M I S J I                           
R E W I Z Y J N E J    Z   P R Z E P R O W A D Z O N E J                       
K O N T R O L I   G O S P O D A R O W A N I A                                         
Ś R O D K A M I     B U D Ż E T O W Y M I                                              
P R Z Y Z N A N Y M I    D L A    K L U B Ó W                                       
S P O R T O W Y C H    M I A S T A    I   G M I N Y   O R A Z             
N A    R E M O N T Y    O B I E K T Ó W    S P O R T O W Y C H.  

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 
Jana Wiernego o odczytanie protokołu z przeprowadzonej kontroli.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny - odczytał protokół z kontroli, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 
gospodarowania środkami budżetowymi przyznanymi dla klubów sportowych miasta i 
gminy oraz na remonty obiektów sportowych jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 

 
Ad. VI P R Z Y J Ę C I E    P L A N U   P R A C Y   K O M I S J I                 

R E W I Z Y J N E J    N A    2 0 0 8 r.  
 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 
Jana Wiernego o przedstawienie Radzie planu pracy Komisji Rewizyjnej.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny - odczytał planu pracy Komisji Rewizyjnej, 
który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
uwagi bądź inne propozycje? 
 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 r.              
– 21 głosów ,,za”. 
  
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach  – poprosił radnych o przyjęcie poprzez 
głosowanie  protokołu z  Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 października 2007 r.  
 
Radni przyjęli większością głosów protokół z Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 października 
2008 r. – 20 ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”. 
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Ad. V S P R A W Y    R Ó Ż N E    I    O R G A N I Z A C Y J N E : 
 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach odczytał: 
� pismo Pana Mariana Szponder z Biestrzynnika w sprawie pomocy i wsparcia córki, 

która jest zawodniczkom Klubu Karate NIDAN  – stanowi załącznik do protokołu; 
� pismo z Heinsberga w sprawie ,, Dni Heinsberga w Ozimku”– stanowi załącznik do 

protokołu; 
Następnie poinformował, iż przedłożył projekt planu pracy Rady na 2008 r. prosząc                     
o zapoznanie się z nim i na Sesji 28 grudnia zostanie on poddany pod głosowanie.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – poruszył sprawę planów pracy komisji, 
gdyż uważa, że powinno się także poprzez głosowanie przyjmować plany pracy pozostałych 
komisji  Dodał również, że jego zdaniem każda komisja powinna na koniec roku przedstawić 
Radzie sprawozdanie ze swojej działalności. Następnie odczytał sprawozdanie z działalności 
Komisji Rewizyjnej, które stanowi załącznik do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Dreling – powiedział, że nie zgadza się ze zdaniem 
poprzednika, ponieważ komisje są samorządne w zakresie ustalania sposobu i form pracy, co 
nie znaczy, że Rada może zasugerować temat zbadania przez daną komisję. Zaznaczył, że 
każda komisja na swoim posiedzeniu – również Rewizyjna opracowują i przyjmują swój plan 
pracy. Zaznaczył jednak, iż  Komisja Rewizyjna musi uzyskać akceptacje Rady co do 
przeprowadzenia kontroli, co też uczniono. 
 
Radca Prawny P. Konop – powiedział, że każda komisja ma obowiązek sporządzić plan pracy 
i każda komisja ma obowiązek złożyć sprawozdanie z wykonania tego planu. Różnica polega 
na tym, iż jedynie plan pracy Komisji Rewizyjnej podlega zatwierdzeniu przez Radę, bo tak 
wynika z regulaminu pracy tej komisji, który stanowi załącznik nr 7 do obowiązującego 
statutu.      
 
Przewodniczący Koła DFK Krasiejów – podziękował Radzie, Radcy Prawnemu i wszystkim 
tym, którzy przyczynili się do powstania i uchwalenia uchwały w sprawie tablic 
pamiątkowych. Następnie zgłosił kilka uwag, co do protokołu Komisji Rewizyjnej oraz 
poruszył temat odwołania Andrzeja Stasia ze stanowiska Sekretarza. Powiedział, że podczas 
jego powoływania na stanowisko Sekretarza był chyba jedyną osobą, która była przecina tej 
decyzji, gdyż uważał, że poprzedni Sekretarz – Pani Dzięcielska wykonuje swoją funkcję 
bardzo dobrze, a Pan Staś miał się sprawdzić jako radny i pokazać, co potrafi dla swojej 
wioski zrobić. Stwierdził, że teraz może powiedzieć, że się mylił, gdyż jest to człowiek 
bardzo skrupulatny i przestrzegający prawa – nawiązał do artykułu o odmowie podpisania 
faktury za alkohol. Dodał, że powinno się taką osobę doceniać i rozumiałby, gdyby taki 
wniosek o odwołanie padł po pół roku bądź roku jego pełnienia funkcji Sekretarza Gminy, 
gdyż mógł się nie sprawdzić. Zaznaczył również, że te stanowisko nie jest dożywotne.                  
Na koniec poprosił Radę o przemyślenie sprawy przed podjęciem decyzji na następnej sesji.   
 
Z-ca Burmistrza M. Korniak – powiedział, że w połowie 2007 r. obiekt pawilonu 
paleontologicznego w Krasiejowie został zgłoszony do konkursu o nagrodę Stowarzyszenia 
Architektów Polskich i w ostatnią sobotę odbyło się rozstrzygniecie tego konkursu. 
Zaznaczył, że pawilon  z Krasiejowa otrzymał pierwszą nagrodę w Polsce i jest to wielki 
sukces. Dodał, że dziś była obecna telewizja w Urzędzie i próbował tym tematem ich 
zainteresować, ale brakło im na to czasu.  
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Radna G, Świercz – zadała pytanie, co z rodziną Pogorzelców i jaka jest im udzielana pomoc? 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że Ośrodek Integracji i Pomocy Społecznej jest w 
ciągłym kontakcie z tą rodziną  i jak na razie zostają w mieszkaniu socjalnym, gdyż nie chcą 
wrócić do wyremontowanego domu w Jedlicach. Dodał, że są organizowane różnego rodzaju 
składki, a pieniądze są przeznaczane na rehabilitację poparzonej dziewczynki.   
 
Radny M. Łazarski – powiedział, że na poprzedniej komisji składał pismo z Zarządu Osiedla 
Nr 3 w sprawie dofinansowania wieczoru wigilijnego.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – powiedział, że rozmawiał z Przewodniczącym Zarządu 
Osiedla w tej sprawie i poprosił Burmistrza o ustosunkowanie się.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – powiedział, że jest teraz okres wigilijny i takich pism jest 
ogrom, a budżet nie przewiduje na to pieniędzy. Dodał, że co roku jest dokonywany podział 
pieniędzy na poszczególne wioski i osiedla i te pieniądze powinny wystarczyć również na 
takie spotkanie opłatkowe.  
 
Radna G. Świercz – poruszyła temat graficiarzy, którzy totalnie zniszczyli przystanek 
autobusowy koło Szkoły Nr 1 w Ozimku – jest on dewastowany notorycznie, oraz pomalowali 
już nowo odnowioną szkołę. Poprosiła o pomoc w znalezieniu wspólnego rozwiązania z tym 
problemem. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – dodał, że dyscyplina w mieście Ozimek jest 
fatalna, gdyż koło piekarni Bebel wyłamano płot i wrzucono na podwórko kosz betonowy. 
Zaznaczył, że niedawno również w Parku Europejskim też nastąpiła dewastacja oraz 
przypomniał o zdarzeniu w Kościele. Uważa, że Rada, która pomaga policji może też żądać 
od nich większego patrolowania terenu miasta i utrzymania w nim porządku. 
 
Radny Marek Bagiński – zgłosił sprawę oświetlenia przystanku PKS, który w czasie 
funkcjonowania Plusa jest dostatecznie oświetlony, natomiast później jest tam bardzo ciemno. 
Poprosił o interwencję w tej sprawie ze strony Urzędu.        
 
Przewodniczący Koła DFK Krasiejów – złożył życzenia Świąteczne i Noworoczne. 
  
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – złożył również świąteczne życzenia dla Radnych oraz 
wszystkich obecnych na sali. Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos? 
 
Nikt z obecnych na sali nie chciał zabrać głosu.  

 
Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XV Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 15 
15 

do godziny  18
39

 
 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ  


